

UFO styrelsemöte 20180131

Närvarande: Robert, Jennie, Magnus

1. Öppnande
2. Godkännande av dagordning
3. Genomgång av senaste protokollet

På ledarmöten och föräldramöten i vår ska vi prata om klubbens olika policys, samt på vilka sätt vi kan stötta våra domare t ex genom matchvärdar. De har bara ett utbildningstillfälle. Ska vi bekosta linjedomare för 9- och 11-manna-matcher? Vi ser över den möjligheten i samband med budgetmötet.

4. Meddelanden:

F 0102 samt F04-lagen har avslutats. Efter mycket jobb och slit för att försöka få ihop ett gemensamt 11-mannalag har tränarna beslutat att det inte går och tagit detta beslut. Det är mycket tråkigt, men om det inte finns tillräckligt med spelare så är det inte så mycket att göra. De 04:or som vill fortsätta spela har gått med i GUSK, vilket verkar bli bra. De 0102:or som vill fortsätta har några gått till UIF, några funderar på GUSK.

18/3 är det Börje SK:s årsmöte.

Alf Gustavsson, huvudkassör, har ordnat med swish till klubben. Härligt! Varje transaktion kostar 2 kr, så det måste tas i beräkningen när priserna sätts. Ska vi ha en gräns, att man måste handla för en minimi-summa för att få swisha?

5. Lagrapporter

F 0102, F04 – se under meddelanden

P 060708: ska spela 7-manna, ska börja träna i mars.

F 060708: har varit på en inomhus-cup i Heby i januari. Ska spela 7-manna. Har efterfrågat lite träningstider, men inget är bestämt.

PF 09 ska spela poolspel, ska anmälas i slutet av februari.

PF 10 är inte så många. Vi behöver ha ett möte med dem för att diskutera hur framtiden ska se ut.

PF 11 tränar inte nu, men vi tror att de kommer igång så småningom, under våren.

6. Fjälliden, planer:

Fyrhjulingen är inköpt, samt skottare till. Nästa år ska det köpas in larvfötter, så kan skotern gå i pension.

Ridsektionen är inte så aktiv, mer eller mindre nerlagd. Hur kan vi utnyttja ytan? Förslag från bygden tas tacksamt emot. Det kommer att stå mer i Klubbnytt.

Stickan arbetar ytterligare 1 år, på 50%.

7. Certifieringen

Spelarutbildningsplanen är kvar att göra klart. Jennie ska justera texten, styrelsen korrekturläsa och sedan ska vi visa den på ledarmötet.

8. Ihopslagning med herrsektionen: Robert pratar med dem igen

9. Ledarmöte i februari

Vilka ledare vill/behöver gå utbildningar? Kolla vad som behövs till lagen.

Prata om klubbens olika policys

På vilka sätt vi vuxna kan stötta domarna.

SUP

Föräldraengagemang i ungdomssektionens styrelse.

Föräldramöten, bjuda in styrelsen

Material

Träningsdagar

10. Uppstart -12: bordlägges till mars-mötet. Jennie skriver inbjudan.

11. Årsredovisning 2017 är klart, vi gick lite minus i år. Jennie skriver verksamhetsberättelsen för år 2017.

12. Styrelsen, framtiden: Vi måste vara med på alla föräldramöten för att få fler medlemmar. På ledarmötet ska vi prata om vikten av att bli fler i styrelsen. Alternativet är att styrelsen utser medlemmar från varje lag.

13. Middag ev. 10 mars. Domaravslutning och uppstart för domare senare i vår.

14. Vårens möten

Ledarmöte torsdag 15 februari 19.00 (styrelsen 18.30) Jennie bokar och mailar kallelse.

Robert fixar fika.

Styrelsemöte tisdag 6 mars eller 10 mars (med middag) 18.30 hos Jennie

Ledarmöte 10 april 19.00 (styrelsen 18.30) Jennie bokar

Styrelsemöte 8 maj 18.30 hos Magnus

Styrelsemöte 13 juni på Fjälliden/annan plats

15. Övriga frågor

Tränare som önskar gå utbildning 2018 C-diplom: Anna Österman, Conny Engblom, Magnus Blom, Fredrik Hjelmstedt, Jonas Axenskär. Rob Jones önskar målvaktsutbildning. Robert har fått mail om datum.

Fotbollsskolan: Andreas Strömstedt huvudansvarig även i år, tillsammans med Alva Forslund

16. Mötet avslutas

Kalendarium 2018:

~~31 januari styrelsemöte 18.30 hos Robert~~

15 februari ledarmöte 19.00 klubblokalen

6 mars (18.30 hos Jennie) eller 10 mars styrelsemöte hos Robert

10 april ledarmöte 19.00 klubblokalen

8 maj styrelsemöte 18.30 hos Magnus

13 juni styrelsemöte 18.30 på Fjälliden